
Zápis z 21. stretnutia tímu č. 8

Dátum: 
19.4.2011

Miestnosť: 
Softvérové štúdio 

Prítomní: 
Vedúci tímu:

Ing. Michal Čerňanský, PhD
Členovia tímu: 

Bc. Miroslav Čorba
Bc. Branislav Hašto
Bc. Matej Lipták
Bc. Roman Pipík

Zapisovateľ:
Bc. Matej Lipták

Neprítomný:
Bc. Lukáš Lipka

Téma stretnutia: 
Zhodnotenie priebehu šprintu.

Opis stretnutia: 
• Vedúci tímu nám ukázal plagát, ktorý mali v tíme minulý rok na projekte iTransit. Dohodli sme 

sa, že Bielikovej to vytlačíme na škaredý papier, ale my si to pre seba vytlačíme na poriadny 
papier.

• Miro povedal,  že má základný návrh plagátu,  ale  po zhliadnutí  minuloročného si  myslí,  že 
viacero vecí prehodnotí.

• Roman povedal, že opravil pokladňu tak, aby to nesekalo, a že na serveri nestihol dorobiť to, čo 
trebalo.

• Miro s Braňom povedali, že zoznamy transakcií nefungujú správne. Miro povedal, že WTP to 
vôbec nevracia.

• Matej ukázal vedúcemu akú zmenu urobil pri zobrazení 2D kódu pre typ transakcie WTP. Mišo 
zhodnotil, že je to také ako si to predstavoval. Dodal pripomienky, že v súčasnej podobe by 
človeka nenapadlo, že je potrebné stlačiť tlačidlo. Matej povedal, že to bol len základný návrh a 
ešte to dopracuje po grafickej stránke.

• Matej povedal, že tento týždeň sme mali viac úloh, preto aj Lukáš nestíhal veľmi pracovať na 
svojej časti aplikácie. Vyjadril však presvedčenie, že do konca šprintu budú úlohy splnené.

• Tím sa dohodol, že na ďalšom stretnutí sa dohodne. Vedúci pripustil možnosť, že by sme sa 
ďalší týždeň aj nestretli, keďže v utorok nie je škola; neučí sa, neskúša sa.

• Vedúci zhodnotil, že po skončení tohto šprintu sa môžeme vykašľať na nejaký šprint. Dôležité 
bude, aby sme boli maximálne pripravení na prezentáciu na IIT.SRC, ktorá bude týždeň po 
ukončení šprintu.



Zapisovateľ na ďalšom stretnutí: 
Bc.  Lukáš Lipka

Vypracoval:  _________________ Overil:  _________________
             Bc. Matej Lipták    Bc. Miroslav Čorba

V Bratislave, 19.4.2011
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